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Medi Ambient paralitza les obres de la MAT a Osona a
l'espera de nous estudis d'impacte ambiental

Red Eléctrica ja ha acceptat aplicar les recomanacions que surtin dels informes

. Barcelona
El Departament de Medi Ambient va paralitzar ahir les obres de la línia de molt alta tensió (MAT) al
seu pas per la comarca d'Osona a l'espera de nous estudis d'impacte ambiental. Aquests informes
hauran de determinar si representa un perill construir nou caminis d'accés a torres de la MAT situats
en l'espai natural de Guilleries�Savassona, impulsat per la Diputació de Barcelona. Red Eléctrica
Española (REE), empresa constructora, ha acceptat aplicar les recomanacions que surtin dels
estudis.

+ Un dels vehicles de l'empresa constructora de la MAT que van aparèixer pintats ahir. Foto: TV3

Les obres de la MAT a la comarca d'Osona estan aturades temporalment després que ahir el
Departament de Medi Ambient demanés l'avaluació d'impacte ambiental per la construcció de
camins d'accés a nou de les torres de la línia de molt alta tensió. Aquests camins estan situats en un
espai que no és considerat d'interès natural per la Generalitat, però sí que formen part de l'espai
natural de Guilleries�Savassona que impulsa la Diputació de Barcelona.
El Departament de Medi Ambient destaca que fer aquesta avaluació no seria necessari, però vol
donar a l'obra les màximes garanties ambientals. Per la seva part, Red Eléctrica Española (REE),
l'empresa constructora de la MAT, ha acceptat aplicar les recomanacions derivades d'aquesta
avaluació d'impacte ambiental, així com les mesures correctores o de restauració necessàries que
requereix l'obertura d'aquests nous camins.

Paral·lelament, l'administració ha d'analitzar els setze permisos que ha demanat REE per fer treballs
en espais amb protecció PEIN o Xarxa Natura 2000.
La decisió de la Generalitat de paralitzar temporalment aquestes obres a Osona es produeix una
setmana després que el Síndics de Greuges, Rafael Ribó, demanés al departament que expliqués si
havien començat els treballs per obrir els camins d'accés a les futures torres de la MAT en espais
protegits. En la seva resolució, el síndic recordava que és obligació de l'administració actuar per
evitar l'execució d'obres en zones d'interès natural.
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